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J e g y z ő k ö n y v 
 

mely készült a Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgazdasági  
Bizottság 2014. december 10-i soron következő üléséről, a Polgármesteri 

Hivatal tanácskozó termében 
 
 

Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerinti bizottsági tagok és meghívottak 
 
valamint: Jeney Tibor – Városfejlesztési Iroda vezetője 
               Simainé Lakatos Anikó - jegyzőkönyvvezető 
 
A bizottsági ülés kezdete: 14. óra 00 perc 
 
Tóth László bizottsági elnök megnyitja az ülést, köszönti az ülésen 
résztvevőket. Megállapítja, hogy a bizottság részéről az ülésen jelen van 5 fő 
bizottsági tag, így az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
Javasolja a napirendi pontok módosítását azzal, hogy kiegészítésre kerül első 
napirendi pontként a Szabó Gábor birkózó edzőcsarnok építésének terveivel. 
A többi napirendi pont a meghívóban szereplő sorrendben kerül 
megtárgyalásra. A napirendi pontok tárgyalását a kiegészítéssel a bizottság 
egyhangúlag elfogadta. 
 
A bizottság a jegyzőkönyv hitelesítőjének – az elnök javaslatára – Tóth István 
bizottsági tagot kéri fel. 
 
 
Napirend: 
 

1.) Szóbeli tájékoztatás a Szabó Gábor birkózó edző csarnok építésének 
terveiről 

 Előadó: Tóth László – bizottsági elnök 
 

2.) Előterjesztés Püspökladány Város Önkormányzata 2014. évi 
közbeszerzési terv módosításának elfogadására 
Előadó: Dombi Imréné – polgármester 
 

3.) Előterjesztés önkormányzati földek hasznosításáról 
Előadó: Dombi Imréné - polgármester 
 

4.) Előterjesztés Püspökladány Város Helyi Építési Szabályzatáról és 
Szabályozási Tervéről szóló rendelet módosításáról 

  Előadó: Dombi Imréné – polgármester 
 

5.) Előterjesztés a WYXABO Kft. tulajdonában álló Püspökladány, 
Táncsics u. 27. sz. (1971/20. hrsz.) ingatlan területén lévő szennyvíz 
átemelő elszámolási üzemeltetési feladatairól és tulajdonjogi 
helyzetéről 
Előadó: Dombi Imréné - polgármester 
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6.) Előterjesztés Karacs Sándor Püspökladány, Jókai u. 53. sz. alatti 
lakossal történő megállapodásról, a Püspökladány, 0280/100. hrsz-ú 
terület meghatározott részére vonatkozóan 
Előadó: Tóth László – bizottsági elnök 
 

7.) Előterjesztés Kiss Sándorné Püspökladány, Kiss u. 5. sz. alatti 
lakossal történő megállapodásról, a Püspökladány, 0280/100. hrsz-ú 
terület meghatározott részére vonatkozóan 
Előadó: Tóth László – bizottsági elnök 
 

8.) Előterjesztés Balogh Ferenc Püspökladány, Wesselényi u. 48. sz. alatti 
lakossal történő megállapodásról, a Püspökladány, 0280/100. hrsz-ú 
terület meghatározott részére vonatkozóan 
Előadó: Tóth László – bizottsági elnök 
 

9.) Különfélék 
 
 
 
 

1.) Tájékoztatás a Szabó Gábor birkózó edző csarnok építésének 
terveiről 

 
Tóth László: Van-e kiegészítése Önöknek a csarnok építéshez? 
 
Hegedűs Csaba: Annyit fűznék még hozzá, hogy készíttettem még 
helyszínrajzot az épületről, ami most kiosztásra kerül. Ha kérdés merül fel, 
szívesen válaszolok. 
 
Szabó Csaba: Ez év tavaszán kaptunk lehetőséget arra, hogy csarnok 
építésre, vagy felújításra lehet szándéknyilatkozatot tennünk. Mi ezt 
megtettük, mely szerint szeretnénk egy birkózó csarnokot építeni. Kerestük a 
megoldásokat a helyszín tekintetében. A legjobb helyszín a csarnok melletti 
terület lenne. Tervünket azzal indokolnám, hogy nemzetközi szintű birkózó 
versenyekhez elengedhetetlen az edzőcsarnok megléte. 98 millió Ft-ot fogunk 
kapni a megvalósításához. A szerződés még nincs aláírva, komplett 
előkészítést kell benyújtani az elképzelésünkről. Úgy tűnik, nem lesz 
akadálya, hogy felépüljön a birkózó csarnok.  
 
Kovács Krisztina: A város szempontjából is fontos az épület hasznosítása. Az 
iskolák használhatnák-e a csarnokot? 
 
Szabó Csaba: Amikor nincs edzés, nem lesz akadálya annak, hogy az iskolák 
is használják a csarnokot. 3 szőnyeget le kell tennünk, melyeket csak 
hétvégén tudunk felvenni. Az iskoláknak gimnasztikára alkalmas lesz, csak 
labdajátékra nem.  
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Kincses László: A teniszpályától 2-3 méterre lesz megépítve? Ferde lesz az 
épület teteje? 
 
Szabó Csaba: Igen, lefele fog lejteni a teteje.  
 
Kincses László: Vizes blokk is lesz benne. Nem lehetne az épülethez illeszteni 
a csarnoképületet? Jobb kihasználtságú lenne, ha csatlakozna a főépülethez.  
A számításaim szerint kb. 110.000 Ft/m2 áron valósul meg? 
 
Szabó Csaba: Az elkülönítés feloldásaképpen a bal oldalon lesz egy ajtó, ami 
által összeköthető lesz a két épület, mobilfolyosóval. Az egybeépítés mellett 
azért nem szól, mert az építmény az egyesület tulajdona lesz. 
Feladat az utánpótlás nevelés, ezért is van most ez a lehetőség. 
 
Kiss Zsigmond: A felépítmény a birkózó szakosztályé lesz. Ki fogja 
üzemeltetni? 
 
Szabó Csaba: Van elképzelés az üzemeltetésre, de most még csak arról 
beszéljünk, hogy elfogadja-e a bizottság. Kompromisszumot kell majd 
kötnünk.  
 
Varga Lajos: Nem láttam a terveket. Ha külön lesz a két épület, problémát 
fog okozni. A meglévő épülethez az összekötő folyosó szükséges. Az 
üzemeltetés hogyan lesz megtervezve? Az épületgépészet? Úgy kell 
megtervezni, hogy a fűtést külön lehessen mérni.  
 
Szabó Csaba: A folyosó költsége nem lesz nagy. A szakhatósági osztályozása 
más lesz, ha külön építjük a csarnokot. Ha egybe épül, akkor ugyanolyan 
szakhatósági osztályozás kell. 
 
Kovács Krisztina: Az épület edzőcsarnoknak épül. Alkalmas lesz nemzetközi 
versenyekre is, vagy csak az utánpótlás nevelésre fog szolgálni? 
 
Szabó Csaba: A nemzetközi versenyek a nagy csarnokban zajlódnának, csak 
előírás hozzá, hogy legyen közel egy edzőcsarnok, ahol feltudnak készülni a 
versenyzők.  
 
Kovács Krisztina: A csarnok bejárati része, a teniszpályára nézne. Nem jó 
látvány. A parkoló mennyisége kevés. Hogyan lehet majd parkolni, kerékpárt 
elhelyezni? 
 
Szabó Csaba: A rajzon fel van tüntetve, hogy hol helyeznénk el plusz 
parkolót.  
 
Kincses László: Ott megfelelő kövesút sincs, nem tud csatlakozni a 
parkolóhoz. Jogos felvetése ez Kovács Krisztinának. Nem a legszerencsésebb 
az elhelyezés. Ha ez az elképzelés megvalósul, akkor az önkormányzat a 
továbbiakban nem fog tudni oda építeni, mert ott lesz ez az épület.                        
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A parkolókkal szemben lévő épületnél bőven lenne hely a csarnok 
felépítésére. Ez a terület szerencsésebb lenne és nem korlátozna bennünket 
sem. Ez a rossz állapotú épület, aminek a helyén megépülhetne a csarnok, 
rontja a sportcsarnok esztétikáját. Ki kellene sajátítani. 
 
Szabó Csaba: 18,11 m széles az az ingatlan. 
 
Kincses László: Oda elférne az új csarnok.  
 
Márkus Gábor: Egyrészt jó elgondolás, de az a telek parkoló építésre lenne 
jó. Onnan nem lehet megoldani a mobilfolyosóval történő összeépítést.  
 
Tóth László: Áttérnénk a véleményekre. 
 
Kovács Krisztina: Örülök, hogy lesz egy másik épület is, ezzel bővül a 
sportolási lehetőség. Püspökladányban a birkózás nagyon eredményes 
sportág, mindenképpen támogatni kell. 
 
Kardos István: Örülök, hogy egy ilyen lehetőség kínálkozik. 
Kompromisszumok által lehetséges az épület üzemeltetése. A mobil folyosó 
lehetővé tenné az összekötést. A parkolást meg kell oldani, mindenképpen 
tovább kell vinni ezt a dolgot és a részleteket megbeszélni. 
 
Kincses László: Elvileg a műfüves pálya előtt, a 42-es út mellett is 
elképzelhető lenne ez az épület. Az utca felőli bejáratnál lehetne parkolót 
kialakítani. Az összekötés itt is megoldható lenne. El lehetne ezen a 
megoldáson is gondolkozni.  
 
Tóth László: Üdvözöljük ezt a kezdeményezést. Az utánpótlás nevelésére 
nagyon jó ötlet. A két épület összekötését a lehető legjobban kell megoldani.  
 
Szabó Csaba: Mindenképpen akarom a két épület összekötését, de 
ténylegesen ne legyen összekötve.  
 
Tóth László: A helyszínt illetően, a 42-es út mellett meg kellene mérni a 
területet, nem biztos, hogy ott elfér az épület. Az épület üzemeltetése egy 
másik egyeztetés tárgya lesz. 
 
Kardos István: Mekkora lesz az épület magasság? 
 
Hegedűs Csaba: Földszintes, félnyeregtetős épület lesz, az alacsonyabb része 
3,6 m magas, a magasabb része 5,8 m. A birkózóknál lesz légtechnika is, 
ezért kell, hogy ilyen épület legyen. A rajzon a parkolók nem biztos, hogy a 
valóságnak megfelelnek. A meglévő parkolónál lehet végig bővíteni a parkolók 
számát. Parkoló építésre a Közlekedési Felügyelet ad engedélyt, saját telken 
belül tervezés köteles, de nem építési engedély köteles.  
 
Kardos István: Nem olyan hangsúlyos épület, megfelelő helyen lesz. A 
csarnok előtt nem lenne megfelelő helyen az építmény magasság miatt.  
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Jeney Tibor: A hátsó fal egy síkban van a csarnok hátsó falával, a 
teniszpályától el lehetne tolni. 
 
Hegedűs Csaba: Még nőhet a távolság, hogy a mögötte lévő kihasználatlan 
rész kevesebb legyen.  
 
Tóth István: A tervezett helyen megfelelő lenne.  
 
Szabó Csaba: A színnel nincs probléma. 
 
Kincses László: Van egy magas feszültségű oszlop is ott. A parkolót nem 
lehetne a 42-es út felőli bejáratnál elhelyezni? 
 
Tóth László: Amennyiben nincs több vélemény, szavazzunk az 
előterjesztésről.  
 
A bizottság 5 igen szavazattal tudomásul vette a tájékoztatót. 
 
 
49/2014. (XII. 10.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgaz-
dasági Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzata Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 
Mezőgazdasági Bizottsága a Szabó Gábor Birkózó Edző Csarnok építésével 
kapcsolatos tájékoztatót tudomásul vette. 
 
Határidő: 2014. december 18. 
 
Felelős: Tóth László – bizottsági elnök 
 
 
 

2.) Előterjesztés Püspökladány Város Önkormányzata 2014. évi 
közbeszerzési terv módosításának elfogadására 

 
Tóth László: Van-e kérdése, véleménye a tagoknak? Amennyiben nincs, 
szavazzunk az előterjesztésről. 
 
A bizottság 5 igen szavazattal támogatja az előterjesztést. 
 
50/2014. (XII. 10.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgaz-
dasági Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzata Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 
Mezőgazdasági Bizottsága Püspökladány Város Önkormányzata 2014. évi 
közbeszerzési tervének módosítását támogatja.  
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Határidő: 2014. december 18. 
 
Felelős: Tóth László – bizottsági elnök 
 
 
 

3.) Előterjesztés önkormányzati földek hasznosításáról 
 
Tóth László: Az előterjesztésben meg van fogalmazva, hogy mi az oka annak, 
hogy az önkormányzat fogja hasznosítani saját maga a földterületeit. 
 
Kincses László: Most 64,5 hektár föld van, eddig 68 hektár földről 
beszéltünk. 
 
Jeney Tibor: A 78 hektár földből 10 hektár átadásra került a 
startmunkának. Ekkor derült ki, hogy a Földhivatali nyilvántartásban            
a 78 hektár valójában 74,5 hektár, mely földhivatali hibából eredt, ez 
korrigálva lett. 
 
Kincses László: Az előterjesztés nem tartalmazza, hogy mire fogjuk használni 
a földet. Milyen elképzelése van az önkormányzatnak a hasznosításra? 
 
Tóth László: Ez a következő lépés lesz, hogy megtárgyaljuk hogyan fogjuk 
hasznosítani a földet. Most arról beszélünk, hogy az önkormányzat átveszi 
saját használatra.  
 
Kiss Zsigmond: Mi lesz a mezei leltárral? Ez hogy fog rendeződni? 
 
Varga Lajos: Korábban volt már szó arról, hogy hogyan alakult ez a terület 
így. A mezei leltárral kapcsolatban az eredeti állapotot kell visszaadnunk. Az 
őszi munkák megtörténtek.  
 
Kincses László: A törvény 2013. évben született a földhasznosításról, mégis 
most került ide hozzánk megtárgyalásra. Miért? Biztos vannak elképzelések 
a hasznosításra, csak mi még nem ismerjük. Áprilisban kaptunk beszámolót 
Városüzemeltető Kft-től a föld hasznosításáról. Az önkormányzatnak is meg 
kell oldani a hasznosítást. Lehet át kell a struktúrát is alakítani.  
 
Tóth László: Fel van szántva a terület, most nyugalmi állapot van tavaszig. 
Mi is eltudjuk végezni a munkálatokat, semmi sincs elkésve. Most csak arról 
van szó, hogy átvesszük saját hasznosításra. 
 
Varga Lajos: Én nagyon sajnálom, hogy ez így történt. Nagy 
kapcsolatrendszerünk alakult ki. Erre azért fel kell készülni, az input 
anyagok beszerzését már el kell kezdeni.  
 
Tóth László: Ez teljesen így igaz. Az önkormányzat megköti az új 
szerződéseket.  
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Kincses László: Megkaphatnák-e a képviselők az önkormányzati tulajdonú 
földek listáját? Hol vannak? Koncepciót kellene rá alkotni.  
 
Jeney Tibor: Ez az egybefüggő terület a jelentős, a többi általában                          
1 hektárnál kisebb belterületi föld. Ez a legértékesebb. Tudunk kimutatást 
készíteni a földterületekről.  
 
Tóth László: Kérem, szavazzunk az előterjesztésről. 
 
A bizottság 5 igen szavazattal támogatja a határozati javaslatot.  
 
51/2014. (XII. 10.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgaz-
dasági Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzata Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 
Mezőgazdasági Bizottsága támogatja, hogy Püspökladány Város 
Önkormányzata a tulajdonában lévő Püspökladány, 064/30. hrsz-ú, 
064/33. hrsz-ú és a 065/35. hrsz-ú földterületeket saját használatba vegye.  
 
Határidő: 2014. december 18. 
 
Felelős: Tóth László – bizottsági elnök 
 
 
 
 
4.) Előterjesztés Püspökladány Város Helyi Építési Szabályzatáról és 
Szabályozási Tervéről szóló rendelet módosításáról 
 
Tóth László: Van-e valakinek kérdése, véleménye? 
 
Kincses László: Sajnálom, hogy ilyen megoldásokat kell eszközölni. Emelet 
ráépítésben is lehetett volna gondolkozni.  
 
A bizottság 5 igen szavazattal támogatja a határozati javaslatot.  
 
52/2014. (XII. 10.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgaz-
dasági Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzata Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 
Mezőgazdasági Bizottsága Püspökladány Város Helyi Építési Szabályzatáról 
és Szabályozási Tervéről szóló rendelet módosítását támogatja.  
 
Határidő: 2014. december 18. 
 
Felelős: Tóth László – bizottsági elnök 
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5.) Előterjesztés a WYXABO Kft. tulajdonában álló Püspökladány, 
Táncsics u. 27. sz. (1971/20. hrsz.) ingatlan területén lévő szennyvíz 
átemelő elszámolási, üzemeltetési feladatairól és tulajdonjogi 
helyzetéről 
 
Tóth László: Sajnos nem tudtak jelen lenni az érintettek. Kérdés merült-e fel 
valakiben? 
 
Kincses László: Egy kusza állapotról van szó a tulajdonos váltás miatt. Nem 
lehet veszélyeztetni a telep szennyvíz szolgáltatását. December 31-e után 
nem fogja üzemeltetni, olyan, mintha zsarolna bennünket. Kellő volt-e a vele 
való egyeztetés? Nem-e történt valami, ami miatt most ez így van? A 
tulajdonos nem biztos, hogy jó nexusban volt a többiekkel. 
 
Jeney Tibor: Többször egyeztettünk az ügyvédünkkel közösen az ő 
ügyvédjével. Korábban nagyobb volt az igénye. Kértük bizonyítani, támassza 
alá igényét, de nem tett eleget. Aminek eleget tett, az 305.446 Ft, az április  
6-a előtti időszakra vonatkozó igény nem a WYXABO Kft-t illeti meg. Meg kell 
nézni, hogy kit illet meg a különbözet, ehhez további egyeztetés szükséges. 
 
Kincses László: Az 1.035.000 Ft elfogadható a WYXABO Kft-nek?  
 
Jeney Tibor: Többet kért, először 4 millió Ft-ot mondott. Nem fogadtuk el ezt 
az összeget. Kértük, hogy támassza alá bizonylatokkal. Ezután nyújtotta be a 
2.700.000 Ft-os igényét, de ebből 1.035.000 Ft-ot tartunk elismerhetőnek.  
 
Márkus Gábor: Bonyolult helyzet, sajnos nincs itt az érintett. Úgy érzem, 
hogy nagyon magas lóról tárgyal. A TRV Zrt. csak önkormányzattól vehet át 
közművet, magánembertől nem. Ez a közmű magánterületen van, nem 
közterületen. A villamos energiával tudták rendezni ezt a problémát. 
Mindenki fizeti a szennyvizet, elektromos költségeket részarányosan. Az, 
hogy ő leállítja a rendszert, azt nem tudom elképzelni. Kezdeményezzünk egy 
egyeztetést a Kft. vezetőjével, az összeget kifizethetjük neki.  
 
Tóth István: Amikor elkezdték felparcellázni a területet, utána kellett volna 
járni a dolgoknak. Nekünk van ott érdekeltségünk? 
 
Jeney Tibor: 2000-ben történt a telekalakítás, a határozat nem rendelkezett 
a közművekről. 
 
Márkus Gábor: Az önkormányzatnak szándéka rendezni ezt a helyzetet.  
 
Kincses László: A határozati javaslatot bővítsük ki a 2013. április 6-a előtti 
időszakkal kapcsolatosan és legyen új egyeztetést.  
 
Tóth László: Nem kell beletenni, ha valakinek problémája van, jönni fog.  
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A bizottság 4 igen szavazattal és 1 tartózkodással támogatja a határozati 
javaslatot.  
 
53/2014. (XII. 10.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgaz-
dasági Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzata Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 
Mezőgazdasági Bizottsága a WYXABO Kft. tulajdonában álló Püspökladány, 
Táncsics u. 27. sz. (1971/20. hrsz.) ingatlan területén lévő szennyvíz átemelő 
elszámolási, üzemeltetési feladatairól és tulajdonjogi helyzetéről készült 
határozati javaslatot támogatja.  
 
Határidő: 2014. december 18. 
 
Felelős: Tóth László – bizottsági elnök 
 
 
 
6.) Előterjesztés Karacs Sándor Püspökladány, Jókai u. 53. sz. alatti 
lakossal történő megállapodásról, a Püspökladány, 0280/100. hrsz-ú 
terület meghatározott részére vonatkozóan 
 
Tóth László: Évek óta használják hárman ezt a területet, a bizottság dönt a 
használatba adásról. 
 
Kovács Krisztina: Mennyi ilyen terület van használatba adva? 
 
Jeney Tibor: Darabszámra nem tudom megmondani, de kigyűjtjük ezt is. 
 
Tóth László: Szavazzunk az előterjesztésről. 
 
A bizottság 5 igen szavazattal támogatja a határozati javaslatot. 
 
54/2014. (XII. 10.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgaz-
dasági Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzata Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 
Mezőgazdasági Bizottsága támogatja Karacs Sándor Püspökladány, Jókai u. 
53. sz. alatti lakossal történő megállapodás megkötését, a Püspökladány, 
0280/100. hrsz-ú terület meghatározott részére vonatkozóan. 
 
Határidő: 2014. december 18. 
 
Felelős: Tóth László – bizottsági elnök 
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7.) Előterjesztés Kiss Sándorné Püspökladány, Kiss u. 5. sz. alatti 
lakossal történő megállapodásról, a Püspökladány, 0280/100. hrsz-ú 
terület meghatározott részére vonatkozóan 
 
Tóth László: Ez az előterjesztés ugyanarra a földterületre vonatkozik, mint az 
előző, ugyanolyan feltételekkel. Kérem, szavazzunk. 
 
A bizottság 5 igen szavazattal támogatja a határozati javaslatot. 
 
55/2014. (XII. 10.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgaz-
dasági Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzata Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 
Mezőgazdasági Bizottsága támogatja Kiss Sándorné Püspökladány, Kiss u. 5. 
sz. alatti lakossal történő megállapodás megkötését, a Püspökladány, 
0280/100. hrsz-ú terület meghatározott részére vonatkozóan. 
 
Határidő: 2014. december 18. 
 
Felelős: Tóth László – bizottsági elnök 
 
 
 
 
7.) Előterjesztés Balogh Ferenc Püspökladány, Wesselényi u. 48. sz. 
alatti lakossal történő megállapodásról, a Püspökladány, 0280/100. 
hrsz-ú terület meghatározott részére vonatkozóan 
 
Tóth László: Szintén ugyanarról a területről van szó, kérem szavazzunk.  
 
A bizottság 5 igen szavazattal támogatja a határozati javaslatot. 
 
56/2014. (XII. 10.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgaz-
dasági Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzata Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 
Mezőgazdasági Bizottsága támogatja Balogh Ferenc Püspökladány, 
Wesselényi u. 48. sz. alatti lakossal történő megállapodás megkötését, a 
Püspökladány, 0280/100. hrsz-ú terület meghatározott részére vonatkozóan. 
 
Határidő: 2014. december 18. 
 
Felelős: Tóth László – bizottsági elnök 
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Különfélék: 
 
Kincses László: Miért nem adjuk oda ezeket a területeket a Városüzemeltető 
Kft-nek, hogy kezelje? Az aluljáró építésnél a Bánomkerti házak mellett 
épített út rossz állapotú, nagy sár van ott. Tudta-e Tibor? 
 
Jeney Tibor: Jeleztük, ma is egyeztetett Tódor György kollégám 
Kisújszálláson, hogy ez is megoldódjon. 
 
Kovács Krisztina: A vasútnál mindenhol autók állnak, nincs parkolási 
lehetőség.  
 
Kincses László: A Táncsics utcán nem fogják megépíteni a parkolókat.  
 
Kovács Krisztina: Kaotikus ott az állapot, nagy probléma lesz.  
 
Kincses László: Van-e eszközünk a hatásra? 
 
Jeney Tibor: Beszéltem velük ebben az ügyben, ideiglenes parkolót sem 
építenek többet, mint amennyi végleges parkolót építenek.  
 
Tóth István: Az állami utak kezelése nem a mi feladatunk.  
 
Fenyves Vidor: A MÁV épített ideiglenes parkolókat, oda kellene 2 db 
kandelábert tenni, hogy meg legyen világítva a parkoló. 
 
Kincses László: Az elkerülő úttal kapcsolatban Szűcs Ernő több helyre levelet 
küldött, köztük az önkormányzatnak is. A Kormányrendelet nem tartalmazza 
Püspökladányt. A Táncsics utcai átjáró szintbeli vasúti átjárót tartalmaz, 
ezzel kapcsolatban jelzéseket kell tennie az önkormányzatnak. Nagyon 
veszélyes lesz, ha Biharkeresztesről is dupla vonat fog érkezni.  
 
Fenyves Vidor: A Táncsics-Vasút utca sarkán lehetne parkolót kialakítani.  
 
Kardos István: Kresz táblákat vittek el a Török Bálint utcáról, pótolni kellene. 
 
Jeney Tibor: A Rendőrségen feljelentést tettünk. 
 
A bizottsági ülés 16 óra 00 perckor befejeződött. 
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 

__________________________________  _________________________________ 
            Tóth István                                             Tóth László 
           bizottsági tag                                         bizottsági elnök 


